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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXIX.2023 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 23 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:31 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Bek, przywitał 
wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził obecność 14 radnych, 
co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 



2 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są pytania lub uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26.01.2023 r. 
4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kunów na lata 2023 -2037. 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2023 rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Pawłów a Gminą Kunów w sprawie przejęcia zadania 
Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem drogowym zlokalizowanym 
w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, w granicach 
administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem 
na realizację przejętego zadania Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem 
drogowym zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły 
Biskupie, w granicach administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty 
świetlne. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie 
Gminy Kunów. 

9. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022. 
10. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 
11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 
12. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 17.02.2023 
r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku obrad 
dodatkowego projektu uchwał w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy Kunów oraz w dniu 
22.02 2023 r. wpłynął drugi wniosek o dodanie do porządku obrad dodatkowego projektu 
uchwał o zmianie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form 
i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 
porządek obrad wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na 
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tabletach (w systemie e-Sesja) i poddał pod głosowanie wniosek o dodanie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 
budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy Kunów, jako punktu 9.  

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy Kunów, 
jako punktu 9. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy 
Kunów, jako punktu 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 

o dodanie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe 
i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału 
środków, jako punktu 10. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe 
i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału 
środków, jako punktu 10. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe 
i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału 
środków, jako punktu 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek 
obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad po zmianach.  

Kserokopia wniosku o dodanie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały z dnia 
17.02.2023 r. stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

Kserokopia wniosku o dodanie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały z dnia 
22.02.2023 r. stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

 
Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26.01.2023 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-sesja) 
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i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26 stycznia 2023 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26.01.2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 26 stycznia 2023 r.  
 
Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.1.2023  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 
o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.583.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.584.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Pawłów a Gminą Kunów w sprawie przejęcia zadania 
Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem drogowym zlokalizowanym 
w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, w granicach 
administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Pawłów a Gminą Kunów w sprawie przejęcia zadania 
Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem drogowym zlokalizowanym w ciągu 
drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, w granicach administracyjnych Gminy 
Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.585.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
aneksu nr 1 do Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Pawłów a Gminą Kunów 
w sprawie przejęcia zadania Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem 
drogowym zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, 
w granicach administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem 
na realizację przejętego zadania Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem 
drogowym zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, 
w granicach administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Pawłów z przeznaczeniem na 
realizację przejętego zadania Gminy Kunów w zakresie administrowania oświetleniem 
drogowym zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 0650T, w miejscowości Doły Biskupie, 
w granicach administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego dwa punkty świetlne. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.586.2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie 
Pawłów z przeznaczeniem na realizację przejętego zadania Gminy Kunów w zakresie 
administrowania oświetleniem drogowym zlokalizowanym w ciągu drogi powiatowej 0650T, 
w miejscowości Doły Biskupie, w granicach administracyjnych Gminy Kunów, obejmującego 
dwa punkty świetlne stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie 
Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie Gminy 
Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.587.2023 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 
dróg gminnych na terenie Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy 
Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Inspektor Referatu Gospodarki Mieniem Ewelina Mstowska przedstawiła projekt 

procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.588.2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, 
stanowiącym własność Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia 
dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia dla nauczycieli, 
form i specjalności kształcenia oraz planu podziału środków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXXIX.589.2023 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych przez szkoły wyższe 
i placówki doskonalenia dla nauczycieli, form i specjalności kształcenia oraz planu podziału 
środków stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 
11. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Przewodniczących 

Komisji Rady Miejskiej o przedstawienie sprawozdań z działalności poszczególnych Komisji za 
2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarze Domagale. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała omówiła treść procedowanego dokumentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do treści 
przedmiotowego sprawozdania.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia 
i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022 stanowi załącznik Nr 14 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Wiceprzewodniczącej 

Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 
Marcie Ćwik. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa 
i Ochrony Przeciwpożarowej Marta Ćwik omówiła treść procedowanego dokumentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do treści 
przedmiotowego sprawozdania.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022 stanowi 
załącznik Nr 15 do protokołu. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącemu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezaremu Szwajdzie. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

omówił treść procedowanego dokumentu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do treści 
przedmiotowego sprawozdania.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 
Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022 stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Teresie Łuckiej . 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka omówiła treść 

procedowanego dokumentu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do treści 

przedmiotowego sprawozdania.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Kunowie za rok 2022 stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącej Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renacie Ćwiklińskiej. 
Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska omówiła treść procedowanego dokumentu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do treści 

przedmiotowego sprawozdania.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Kserokopia sprawozdania z działalności Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2022 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

12. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- w dniach 4, 11, 18 i 19 lutego 2023 r. uczestniczył w spotkaniach sprawozdawczych 
Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie gminy Kunów, 

- 8 lutego uczestniczył w 7 Kunowskim „Serdeczniaku” w Publicznej Szkole Podstawowej 
im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie, 

- 15 lutego uczestniczył w spotkaniu wspólnoty mieszkaniowej w Kunowie, 

- 18 lutego uczestniczył w środowiskowym turnieju piłki siatkowej o puchar Burmistrza Miasta 
i Gminy w Kunowie, 

- w dniach 21 i 22 lutego uczestniczył wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Kunowie 
Piotrem Rakoczym oraz Przewodniczącą Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marią Pająk w finałach dziewcząt i chłopców, 
powiatowego turnieju tenisa stołowego w Kunowie organizowanego przez Publiczną Szkołę 
Podstawową im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że ze względu na 
nieobecność na obradach sesji Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lecha Łodeja, głos 
w tym punkcie oddaje Sekretarz Gminy Anecie Szloser-Tyczyńskiej.  

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska poinformował, że sprawozdanie z działalności 
Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie internetowej Gminy 
Kunów oraz na profilu Facebook-owym Burmistrza. 

 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.2.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie między sesjami (od 26.01.2023 r. do 23.02.2023 r.), stanowi załącznik Nr 

19 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

14. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 

2 interpelacje od nieobecnej na obradach sesji Radnej Marii Pająk, która złożyła przedmiotową 
interpelację do Referatu Organizacyjnego Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie - kserokopia 
interpelacji stanowi załącznik Nr 20 do protokołu oraz Radnego Grzegorza Wanata i poprosił 
o przedstawienie przedmiotu złożonej interpelacji.  

Radny Grzegorz Wanat złożył interpelację w sprawie wybudowania około 200 metrów 
chodnika przy ul. Słowackiego i ul. Małachowskiej w Kunowie- kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 21 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

15. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przekazał informację, jaką otrzymał 

drogą elektroniczną od Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie, dotyczącą zakupu nowego, 
średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Janiku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Posłowi RP Andrzejowi 
Kryjowi i Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za podejmowane 
działania w sprawie pozyskania nowego sprzętu dla druhów OSP w Janiku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale. 

Radna Barbara Domagała w imieniu kunowskiego sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy (WOŚP) złożyła serdeczne podziękowania Radnym Rady Miejskiej w Kunowie, Kołom 



16 

 

Gospodyń Wiejskich, działających na terenie gminy Kunów, Sołtysom sołectw Gminy Kunów, 
wszystkim organizacjom oraz mieszkańcom gminy, którzy wzięli udział w 31 finale Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy i zbiórce środków, które zostały przekazane do fundacji Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy – w kwocie 25 290 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sekretarz Gminy 
Anecie Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie Lecha Łodeja poinformowała, że w sobotę 25.02.2023 r. w budynku Urzędu Miasta 
i Gminy w Kunowie w godz. od 9.00 do 14.00 mieszkańcy Gminy Kunów będą mieli możliwość 
wyrobienia „Ostrowieckiej Karty Komunikacyjnej”, która uprawnia do uzyskania ulgowych 
przejazdów komunikacją miejską. Ponadto Sekretarz poinformowała, że w celu ułatwienia 
wyrobienia karty dla mieszkańców został zorganizowany bezpłatny transport z miejscowości 
Bukowie o godz. 9.00 i miejscowości Doły Biskupie o godz. 11.00. Dodatkowo w przypadku 
nieposiadania zdjęcia, które jest niezbędne w celu wyrobienia przedmiotowej karty będzie 
możliwość wyrobienia go na miejscu. Informacja o możliwości wyrobienia Ostrowieckiej Karty 
Komunikacyjnej zostanie wywieszona na tablicach ogłoszeń poszczególnych sołectw oraz na 
tablicy miasta Kunów. Osoby, które nie będą mogły skorzystać z wyrobienia Ostrowieckiej 
Karty Komunikacyjnej w Urzędzie Miasta i Gminy w Kunowie mogą zgłaszać się do siedziby 
MZK w Ostrowcu Świętokrzyskim lub w Browarze Kultury w Ostrowcu Świętokrzyskim w celu 
jej wyrobienia.  

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie Lecha Łodeja oraz Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie przekazała 
zaproszenie na Gminny Dzień Kobiet, który odbędzie się 5 marca 2023 r. o godz. 17.00 w hali 
sportowej przy ul. Fabrycznej 1 w Kunowie, podczas którego odbędzie się koncert Janka 
Samołyka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Przewodniczącemu 
Rady Sołeckiej - Sołectwo Janik Jerzemu Brożynie .  

Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Janik Jerzy Brożyna podziękował za budowę I-go 
i II-go etapu kanalizacji w miejscowości Janik i poprosił o: 
- kontrolę stanu dróg, także po zakończeniu prac związanych z przedmiotowym 
przedsięwzięciem, w szczególności ul. Sosnowej, która obecnie jest w złym stanie 
technicznym, 
- informację dotyczącą modernizacji oświetlenia ulicznego przy ul. Wiatracznej, 
- usunięcie ubytku w nawierzchni drogi, ul. Leśnej w Janiku, 
- możliwość dostępu do komunikacji zbiorowej przy ul. Okrężnej w Janiku. 
Ponadto Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Janik Jerzy Brożyna zwrócił się do Sekretarz 
Gminy o udzielenie informacji dotyczących uprawnień, jakie będą mieli posiadacze 
Ostrowieckiej Karty Komunikacyjnej. 
Dodatkowo Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Janik Jerzy Brożyna zwrócił się z prośbą 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie o powiadamianie Przewodniczących Rad 
Sołeckich o terminach obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w miejscowości Janik 
są zaplanowane działania drogowe, a informacje dotyczące obrad sesji Rady Miejskiej 
w Kunowie są udostępniane publicznie dla wszystkich mieszkańców (na stronie internetowej 
Gminy Kunów oraz w Biuletynie Informacji Publicznej). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzaty Mazur o udzielenie odpowiedzi 
w swoim zakresie. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że po zakończeniu prac związanych z budową kanalizacji etap I i II 
zaplanowane zostały prace związane z: 
- odbudową ul. Polnej na całej długości i szerokości łącznie z podbudową, 
- na ul. Sosnowej zostanie wykonana podbudowa na szerokości wykopu oraz zostaną 
położone dwie warstwy asfaltu na całej długości i szerokości. W dalszej części ul. Sosnowej 
będą podejmowane działania związane z poprawą nawierzchni drogi, po uzyskaniu środków 
na ten cel. 
Ponadto kierownik poinformowała, że w celu pozyskania środków zewnętrznych 
pochodzących ze źródeł zewnętrznych- krajowych i zagranicznych na realizację zadań 
własnymi gminy zostały złożone wnioski do Świętokrzyskiego Biura Rozwoju Regionalnego -
Biuro PROF na przebudowę podlesia w miejscowości Miłkowska Karczma, Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na przebudowę drogi Wymysłów -Boksycka- łącznik do Ostrowca 
Świętokrzyskiego oraz drogę w miejscowości Nietulisku Dużym (za fotoradarem), drogę 
w miejscowości Nietulisko Małe – od remizy OSP do połączenia z drogą krajową, drogę 
w miejscowości Chocimów prowadząca do Baby Jagny, ul. Polna w Janiku i drogę 
w miejscowości Bukowie „Czerwonka”. Ponadto w przygotowaniu znajdują się dwa projekty 
dróg na dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych (FOGR) na 2023 r., dotyczące 
drogi w miejscowości Doły Biskupie prowadzącej do miejscowości Godów oraz drogi 
w miejscowości Kolonia Piaski przed piaskownią.  
Na rok 2024 zostały zaplanowane do złożenia wnioski o dofinansowanie z FOGR-u m.in. na 
drogę w miejscowości Janik- ul. Prosta. 
W opracowaniu znajduje się dokumentacja dotycząca drogi w miejscowości Biechów.  
Dodatkowo kierownik nadmieniła, że w miejscowości Janik została wybudowana droga – ul. 
Szkolna wraz z kanalizacją, wykonano remont garażu w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej, 
uzyskano pozwolenie na użytkowanie, wykonano nawierzchnię asfaltową wokół obiektu 
i zlecono do wykonanie dokumentację dotyczącą remontu wnętrza budynku.  
W odniesieniu do oświetlenia ulicznego kierownik poinformowała, że w 2020 roku 
z Regionalnego Programu Operacyjnego została wymieniona połowa lamp oświetlenia 
ulicznego, znajdujących się na terenie gminy Kunów. Wykonano dokumentację, 
w uzgodnieniu z PGE, na wymianę pozostałej części lamp oświetlenia ulicznego, która zostanie 
wykonana po uzyskaniu dofinansowania na ten cel.  
Ubytek w nawierzchni drogi ul. Leśnej w Janiku zostanie uzupełniony, jeśli znajduje się 
w odcinku drogi należącym do Gminy Kunów lub zgłoszona zostanie prośba do Starostwa 
Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim o jego uzupełnienie, jeśli jest w drodze 
powiatowej. 
Odnośnie komunikacji zbiorowej w miejscowości Janik zostały usytuowane nowe przystanki 
na ul. Wiatracznej, ul. Okrężnej oraz ul. Leśnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Jadwidze 
Banasik. 

Radna Jadwiga Banasik poinformowała, że w czerwcu 2022 r. odbyła się debata, dotycząca 
publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Kunów, podczas której złożyła wniosek 
o przekierowanie linii komunikacyjnej, aby przebiegała przez ul. Leśną, ul. Okrężną i 
ul. Wiatraczną w Janiku. Ponadto Radna poinformowała, że prace związane funkcjonowaniem 
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publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Kunów są cały czas prowadzone 
i dostosowywane do potrzeb mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zapytała Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki 
Przestrzennej Małgorzatę Mazur o możliwość wykonania przyłącza i ogrzewania gazowego 
remizy OSP w Bukowiu. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w budynku użyteczności publicznej, kotłowania gazowa musi spełniać 
określone parametry, które wymagają opracowania dokumentacji projektowej i uzgodnienia 
pozwolenia na budowę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sekretarz Gminy 
Anecie Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w odniesieniu do uprawnień posiadaczy 
Ostrowieckiej Karty Komunikacyjnej poinformowała, że przedmiotowa karta uprawnia do 
ulgowych przewozów organizowanych przez linie MZK w Ostrowcu Świętokrzyskim. Szczegóły 
dotyczące funkcjonowania karty zamieszczone są na stronie internetowej MZK w Ostrowcu 
Świętokrzyskim.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos w odniesieniu do organizowanych dowozów w dniu 25.02.2023 r. do 
Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie w celu wyrobienia Ostrowieckiej Karty Komunikacyjnej 
zapytał o możliwość, dowiezienia mieszkańców z miejscowości położonych na trasie przejazdu 
autobusów jadących po pasażerów z Dołów Biskupich i Bukowia. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska poinformowała, że dowóz został zaproponowany 
przez przewoźnika z określonych miejscowości. Ponadto Sekretarz zadeklarowała, że przekaże 
prośbę do Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosława 
Adamskiego w celu zmiany. 

Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Janik Jerzy Brożyna zapytał o drogę służbową 
kontaktu z Radna Jadwigą Banasik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Jadwidze 
Banasik. 

Radna Jadwiga Banasik poinformowała, że droga służbowa kontaktu dotyczy 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie, którzy pełnią 
w wyznaczonych dniach i godzinach dyżury. Droga komunikacji z radnymi to bezpośredni lub 
telefoniczny kontakt w celu uzyskania określonych informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXXIX sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej.  
 

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 23.02.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 22 do protokołu.  
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Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/35865/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-23-lutego-

2023-r.htm  
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